

Title (en)  
Electrical cooking plate.

Title (de)  
Elektrische Kochplatte.

Title (fr)  
Plaque de cuisson électrique.

Publication  
**EP 0004302 A1 19791003 (DE)**

Application  
**EP 79100632 A 19790303**

Priority  
DE 2812247 A 19780321

Abstract (en)  
An electrical cooking plate for a cooker or such like having a glass ceramic plate which is arranged at a distance above an electrical heating element. The heating element consists of a helically wound heating resistor (5), which is supported in a spiral arrangement in a dielectric body (2). In order to ensure that a large proportion of the heat generated is transferred by radiation onto the glass ceramic plate and that only a small amount of heat is conducted to the dielectric body (2), the heating resistor (5) is jammed between rows of pins (3) on the dielectric body (2). <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine elektrische Kochplatte für einen Herd od. dgl. mit einer Glaskeramikplatte, die mit Abstand oberhalb eines elektrischen Heizelementes angeordnet ist. Das Heizelement besteht aus einem wendelförmig gewickelten Heizwiderstand (5), der in spiraler Anordnung in einem Isolierkörper (2) gelagert ist. Um zu erreichen, daß ein hoher Anteil der erzeugten Wärme durch Strahlung auf die Glaskeramikplatte übergeht und nur eine geringe Wärmeableitung an den Isolierkörper (2) erfolgt, ist der Heizwiderstand (5) zwischen Stiftreihen (3) am Isolierkörper (2) verklemmt.

IPC 1-7  
**H05B 3/74; F24C 7/06**

IPC 8 full level  
**H05B 3/74** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H05B 3/748** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3501621 A 19700317 - PANSING NELSON J, et al
- US 1431468 A 19221010
- US 3026604 A 19620327 - BOGGS ALBEN C
- US 1715690 A 19290604 - ZIOLA HENRY A
- FR 1184831 A 19590727 - FLII ONOFRI

Cited by  
DE3800676A1; EP0041203A1; WO2016050229A1

Designated contracting state (EPC)  
FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0004302 A1 19791003**; DE 2812247 A1 19790927; DE 2812247 B2 19810619

DOCDB simple family (application)  
**EP 79100632 A 19790303**; DE 2812247 A 19780321